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ΓΕΝΙΚΗ  ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ 

 Άλλη μια χρονιά έφτασε στο τέλος της, αφήνοντας πίσω της ανάμεικτα συναισθήματα τόσο για 
τα αποτελέσματά της όσο και για το τι μας επιφυλάσσει το μέλλον. 

Ο χρόνος που πέρασε σημαδεύτηκε από σημαντικές στιγμές που απέδειξαν ότι όταν είμαστε 
όλοι μαζί ενωμένοι, μπορούμε να πετύχουμε περισσότερα.  

Σε εργασιακό επίπεδο, καταφέραμε να πετύχουμε την υπογραφή του  ΕΚΕ που θα έχει ισχύ 
μέχρι την λήξη της σύμβασης το 2019  . 

Σε κοινωνικό επίπεδο, όλοι μαζί επιδείξαμε την ανθρωπιά μας, προσφέροντας από το υστέρημά 
μας για τους πρόσφυγες, καταφέρνοντας να συλλέξουμε είδη πρώτης ανάγκης πολύ μεγάλης 
αξίας. Στο χέρι μας είναι να συνεχίσουμε την προσφορά και το 2018 . 

Συνάδελφοι, 

 Το 2018 είναι πια γεγονός ,μπροστά μας εμφανίζονται πλέον πολλές προκλήσεις που μέχρι 
πρότινος μπορεί να φάνταζαν μακρινές και αόριστες. Από την μία έχουμε τα υποκαταστήματα  
και τους αποσπασμένους μας  συναδέλφους  στην  ΕΤΕ    και  από την άλλη  έχουμε  την   πώληση 
της Εταιρείας μας  που πλέον είναι πια  γεγονός, και απομένουν πλέον λίγες ημέρες μέχρι την 
ολοκλήρωση της . 

Αν και κανείς δεν μπορεί να πει με βεβαιότητα τι μας επιφυλάσσει το μέλλον μετά την πώληση, 
προσωπικά πιστεύω ότι πρέπει να είμαστε έτοιμοι για κάθε ενδεχόμενο. Αν και για το πρώτο 
χρονικό διάστημα μετά την πώληση, το μέλλον είναι προδιαγεγραμμένο από πλευράς της 
εργασιακής μας σχέσης, αφού θα είναι ακόμα σε ισχύ η ΣΣΕ και ο ΕΚΕ που υπογράφτηκαν  
πρόσφατα , σύντομα όμως θα πρέπει και πάλι να διαπραγματευτούμε με τη νέα Διοίκηση και τον 
νέο ιδιοκτήτη.  

Πέρα  των ελαχίστων  αρμοδιοτήτων  που πήραν  τα υποκαταστήματα το 2017  εμείς  σαν 
παράταξη  θα  αναλάβουμε  πρωτοβουλίες  προκειμένου τα  υποκαταστήματα  να γίνουν 
περισσότερο αναπτυξιακά , πωλησιακά και για το λόγο  αυτό θα ζητήσουμε  

 Να γίνει εκπαίδευση υπαλλήλων και  συνεργατών στις  πωλήσεις  

 Να γίνει Εκπαίδευση σε  τεχνικές  πωλήσεων 

 Να  υπάρξει μεγαλύτερη  ευελιξία  για την  προώθηση  της  εταιρίας  μας ( διοργάνωση  
ημέρα καριέρας , τοπικές χορηγίες )  και τέλος   

 Να  επιστρέψουν  όλες  οι  αρμοδιότητες  πίσω  σ’αυτά   

Συνάδελφοι , είμαστε  μία  παράταξη  που ενσωματώνει  δημιουργικές  προτάσεις  που κρίνει με 
βάση τα  στοιχεία ,που είναι  συνεπής στις  θέσεις  της  και δεν κάνει  κυβισβήσεις ανάλογα με 
το ποιος  είναι  στην  Διοίκηση ή  στην  Κυβέρνηση . 

ΕΙΜΑΣΤΕ ΜΙΑ  ΠΑΡΑΤΑΞΗ    , ΧΩΡΙΣ ΚΟΜΜΑΤΙΚΕΣ  ΕΞΑΡΤΗΣΕΙΣ  ΚΑΙ  ΑΓΚΥΛΩΣΕΙΣ . 
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Άκουσα  τον  συνάδελφο  Πρόεδρο στην ομιλία  του   να λέει μεταξύ των  άλλων  ότι δεν  
έχουμε  την πολυτέλεια  να πάμε χώρια , η  ενότητα  των  εργαζομένων πρέπει να καταδειχτεί 
με τον πιο  εμφατικό τρόπο μ’ ένα  ψηφοδέλτιο όλων  μας .  

Γιάννη , την  ενότητα  δεν την προάγει  ένα κοινό ψηφοδέλτιο  ,την  ενότητα την  
προάγουν οι κοινές   και οι καθαρές  θέσεις  σε  μείζονα  ζητήματα και  η  συνοχή  των  
εργαζομένων  πάνω  σε  αυτά !!! 

Η  απάντηση  της Ανεξάρτητης  κίνησης  στο κάλεσμα  για  κοινό   ψηφοδέλτιο –ενιαίο 
ψηφοδέλτιο    θα  δοθεί με τα ίδια  ακριβώς  λόγια  που  είπε ο συνάδελφος ΠΕΤΣΑΛΑΚΗΣ  στις  
8 Οκτωβρίου  του 2009 . 

<< Για οχτώ  χρόνια  η Ριζοσπαστική Πρωτοβουλία  συμμετείχε στο κοινό  ψηφοδέλτιο . ένας 
κύκλος παραγωγικός  για τους εργαζομένους  έκλεισε . Δεν  θα  μπορούσαμε  να  συνεχίσουμε  
να  συμμετάσχουμε  σ’ένα  σχήμα  που μέλη  του αν όχι στήριζαν  ανέχτηκαν  την  προσπάθεια  
ξεπουλήματος  τις  εταιριας  μας  και το κλείσιμο των  υποκαταστημάτων >> 

Είδατε  πως   η  ιστορία  επαναλαμβάνεται  ……..  το μόνο που άλλαξε  ήταν  η κυβέρνηση  της 
πρώτης  φοράς  αριστερά , η πλειοψηφία  του  συλλόγου  σε παράταξη  αριστερά !!!!   το μόνο  
που δεν  επαναλήφθηκε  ήταν  η  ακύρωση της  πώλησης !!!!!! 

Από την πλευρά μας, θέλουμε να σας διαβεβαιώσουμε ότι θα είμαστε πάντοτε στο πλευρό όλων 
των συναδέλφων και αυτό φαίνεται  από την πληθώρα των  ανακοινώσεων που έχουν εκδοθεί  
όλο αυτό το  διάστημα .  

Κλείνοντας θα  θέλαμε  να  τονίσουμε  ότι λέμε ΝΑΙ στον οικονομικό  και ΝΑΙ  Διοικητικό  
απολογισμό  .  

  

Σας ευχαριστώ 

Σπύρος  Αντωνίου   

 


